



# Black Legal Action Centre

Suite 1509 – 180 Dundas Street West • Toronto • Ontario • M5G 1Z8

---

## **The Black Legal Action Centre announces: Demar Kemar Hewitt as its new Executive Director and General Counsel**

Toronto, ON August 19, 2024 - The Board of Directors of the Black Legal Action Centre (BLAC) is delighted to announce that Demar Kemar Hewitt is the clinic's new Executive Director and General Counsel. His appointment took effect on June 17, 2024.

Demar is admitted to practice at the Bars in Ontario, Alberta and Jamaica. Demar completed his studies at the University of the West Indies, University of Technology, Norman Manley Law School and University of Toronto.

During this time he was no stranger to community work, being involved in a number of human rights litigation and administrative law matters. This foundation shaped what would become of his legal practice. Until his appointment at BLAC, Demar represented the interest of black families and community organization at Coroner's Inquests.

Demar is excited to bring his vision for a responsive, accountable, and stable Black Legal Action Centre. He believes that the clinic, together with other community organizations, has the ability to continue reshaping the law for the benefit of our Community. His unrelenting resilience in the face of adversity and reliance on the strength of his team is what he hopes will take BLAC to the next level in fighting against racial injustice in Ontario.

Demar enjoys Do-it-Yourself Projects and home improvement in his spare time.

### **About Black Legal Action Centre**

Established in 2017, the Black Legal Action Centre (BLAC) is an independent not-for-profit community legal clinic that combats individual and systemic anti-Black racism by conducting research, engaging in structural transformation, and providing legal services to members of Ontario's Black communities. BLAC engages in advocacy, community development, law reform, test case litigation, and public legal education. BLAC is funded by Legal Aid Ontario and governed by a volunteer Board of Directors. For more information visit:

[www.blacklegalactioncentre.ca](http://www.blacklegalactioncentre.ca).

Website: [www.blacklegalactioncentre.ca](http://www.blacklegalactioncentre.ca)

Email: [info@blac.clcj.ca](mailto:info@blac.clcj.ca)

Phone: 416-597-5831 • Toll Free: 1-877-736-9406 • TTY 1-800-855-0511 • Correctional Facilities: 1-877-279-0680



---

Anil Philip | Black Legal Action Centre | [anil.philip@blac.clcj.ca](mailto:anil.philip@blac.clcj.ca) | 437.419.2479



---

# **Le Black Legal Action Centre annonce : Demar Kemar Hewitt à titre de nouveau directeur général et avocat général**

Toronto (Ontario), le 19 août 2024 - Le conseil d'administration du Black Legal Action Centre (BLAC) est ravi d'annoncer que Demar Kemar Hewitt est le nouveau directeur exécutif et avocat général de la clinique. Sa nomination est entrée en vigueur le 17 juin 2024.

Demar est admis à exercer aux barreaux de l'Ontario, de l'Alberta et de la Jamaïque. Demar a fait ses études à l'Université des Indes occidentales, à l'Université de technologie, à la faculté de droit Norman Manley et à l'Université de Toronto.

Pendant cette période, il était impliqué dans le travail communautaire, étant actif dans un certain nombre de litiges en matière de droits de la personne et de questions de droit administratif. Cette fondation a façonné ce que deviendrait sa pratique du droit. Jusqu'à sa nomination à BLAC, Demar représentait les intérêts des familles noires et des organisations communautaires lors des enquêtes du coroner.

M. Demar est heureux de présenter sa vision d'un Black Legal Action Centre réactif, responsable et stable. Il croit que la clinique, de concert avec d'autres organismes communautaires, a la capacité de continuer à remodeler la loi au profit de notre communauté. Sa résilience implacable face à l'adversité et sa confiance en la force de son équipe sont ce qui, espère-t-il, fera passer BLAC à un niveau supérieur dans la lutte contre l'injustice raciale en Ontario.

Durant son temps libre, Demar aime les projets de bricolage et l'amélioration de l'habitat.

## **À propos du Black Legal Action Centre**

Créé en 2017, le Black Legal Action Centre (BLAC) est une clinique juridique communautaire indépendante sans but lucratif qui lutte contre le racisme individuel et systémique envers les Noirs en menant des recherches, en s'engageant dans la transformation structurelle et en fournissant des services juridiques aux membres des communautés noires de l'Ontario. BLAC s'engage dans la défense des droits, le développement communautaire, la réforme du droit, les causes types et la vulgarisation juridique. BLAC reçoit son financement d'Aide juridique Ontario et est dirigé par un conseil d'administration bénévole. Pour en savoir plus, visitez le site [www.blacklegalactioncentre.ca](http://www.blacklegalactioncentre.ca).

Anil Philip | Black Legal Action Centre | [anil.philip@blac.clcj.ca](mailto:anil.philip@blac.clcj.ca) | (437) 419-2479